
بایـد شـورایی بـرای رسـیدگی بـه
شورای شهر ایجاد کنیم/بلاتکلیف
مانـدن تبـدیل وضعیـت کارکنـان

شهرداری تبریز
عضو شورای اسلامی شهر تبریز گفت: باید شورایی برای رسیدگی به

شورای شهر ایجاد کنیم.

به گزارش اعتدال پرس (اعتدال آذربایجان)، محمدحسن اسوتچی در تذکر
خود در صحن علنی شورای اسلامی شهر تبریز اظهار داشت: باید شورایی
برای رسیدگی به شورای شهر ایجاد کنیم، دستور جلسات پس از گذشت ۲۵

سال به نحوی نوشته میشود که معقول نیست.

 وی تصریح کرد: موضوع تبدیل وضعیت کارکنان شهرداری تبریز بلاتکلیف
باقیمانده و در فضای مجازی بنده و آقای قلیزاده را متهم میکنند

که جلوی تبدیل وضعیتها را گرفتهایم.

اسوتچی با تاکید بر اینکه تبدیل وضعیت کارکنان تبدیل وضعیت نیست
و تخریب وضعیت است، متذکر شد: مسببان این وضعیت باید شناسایی

شوند.

وی خاطرنشان کرد: حرف من این است که چرا سوالات ما درخصوص تبدیل
وضعیتها اینطور تلقی میشود که ما مانع این امر هستیم.
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